

The Mayor's 22nd Annual Christmas Celebration

22e Fête de Noël annuelle du maire

Saturday, December 7
3:00 to 6:00 pm
Ottawa City Hall
110 Laurier Avenue West

**Come celebrate
the holiday season
at City Hall!**



Admission to this sponsored event is a donation to the Ottawa Food Bank. Indulge in delicious BeaverTails for only \$2 with all proceeds going directly to those in need.

The City of Ottawa is proud to partner with Cedar Hill Christmas Tree Farm who will sell trees, wreaths and potted trees at the event, with \$5 from the sale of each item donated to the Ottawa Food Bank. Tree prices range from \$69 to \$119.

Festive activities
await you, including:

- visit with Santa and Mrs. Claus
- roast marshmallows over a campfire, enjoy delicious BeaverTails, hot chocolate and taffy on snow
- skate on the Rink of Dreams **OPENING TODAY** for the season
- Christmas Tree Lighting Ceremony at 5:00 pm, sponsored by Ottawa Hydro
- enjoy horse drawn wagon rides and live entertainment indoors



Ottawa Food Bank
La Banque d'alimentation d'Ottawa



Le samedi 7 décembre
15:00 h à 18:00 h
Hôtel de ville d'Ottawa
110, avenue Laurier Ouest

**Venez célébrer le
temps des Fêtes à
l'hôtel de ville!**



Vous pourrez participer à cette activité commanditée moyennant un don à la Banque d'alimentation d'Ottawa. Vous pourrez également déguster une délicieuse queue de castor, au prix de 2 \$ seulement. Le produit de la vente sera versé directement aux personnes dans le besoin.

La Ville d'Ottawa est fière de s'associer à la Ferme d'arbres de Noël Cedar Hill, qui vendra des arbres, des couronnes et des arbres en pot lors de l'événement, et dont 5 \$ de la vente de chaque article seront versés à la Banque d'alimentation d'Ottawa. Les prix des arbres varient de 69 \$ à 119 \$.

Une foule d'activités
vous attendent. Vous pourrez :

- rendre visite au père et à la mère Noël
- rôtir des guimauves sur un feu de camp, savourez un délicieux chocolat chaud et tire sur neige
- glisser sur la Patinoire des rêves qui **OUVRE AUJOURD'HUI** pour la saison
- Cérémonie d'illumination de l'arbre de Noël à 17 h, parrainé par Hydro Ottawa
- faire une promenade en carriole tirée par des chevaux et assister à des spectacles en direct à l'intérieur



Thank you to our generous corporate sponsors who make this annual celebration possible.
Nous tenons à remercier nos généreux commanditaires privés qui rendent cette célébration annuelle possible.

